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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz az ANTSZ jövője?"címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Dr. Kökény Mihály egészségügyi, szociális és családügyi miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Talán Ön előtt is ismert, hogy a sajtó információi szerint 30 mrd Ft-os megszorító intézkedési
csomag fogja sújtani az ÁNTSZ-t. Ráadásul ez szerkezetátalakítással is jár. Új és még több
feladatot kell ellátnia a szervezetnek az EU-csatlakozással kapcsolatban. Mindezek
következtében igen nagy bizonytalanság alakult ki a szervezetben, amelyet csak tovább
terhelnek az indokolatlan megyei vezető kinevezések visszavonásai .

Mindezek alapján milyen struktúrában és hogyan fogja kigazdálkodni a Tisztifőorvosi
Szolgálat az őket sújtó megszorító intézkedéseket? Milyen szervezeti és személyi változások
lesznek Békés megyében a szervezetet érintően? Megszűnik-e a mezőkovácsházi és békési
Szolgálat?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2004 . január 30 .

K/8501 .

Tisztelettel :

Írásbeli kérdés

Dr. Dancsó József
országgyűlési képviselő
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